
                                                   Turismus v Lednici 

V Lednici bydlím skoro celý svůj život. Protože je to krásná obec s 

mnoha zajímavými památkami, jako například minaretem a zámkem, 

jezdí sem každoročně velký počet turistů. Ve svém okolí slýchávám 

na tuto situaci dva různé názory. Někteří lidé turismus vítají a jiní s 

ním nesouhlasí. Rozhodla jsem se nad touto otázkou také zamyslet a 

pokusit se přijít na správnou odpověď. 

Díky návštěvníkům má obec dostatek peněz na opravování památek 

a další zvelebování. 

Daří se i občanům, kteří si založili penziony a jiná ubytování, 

restaurace, občerstvení a zábavní atrakce pro turisty. 

S návštěvníky přichází i vlna nových obyvatel, kteří s sebou přinášejí 

nové nápady a pestrost. 

Díky těmto faktorům se zde koná mnoho kulturních akcí, třeba 

promítání letního kina a divadelní představení na zámku. 

S výhodami se samozřejmě mísí i nevýhody. Kvůli velkému 

obměňování obyvatelstva se neuchovaly stejné tradice jako v 

okolních vesnicích. Ještě před pár lety se zde nekonaly hody, které 

bývají v Jihomoravském kraji samozřejmostí. 

Konají se zde časté akce a koncerty, které mohou trvat až do ranních 

hodin. Tento hluk může vadit občanům, kteří bydlí u míst konaných 

akcí. S tímto přichází i nepořádek na různých místech, například v 

parku. 

Přišla jsem k závěru, že jako všechny věci má turismus své výhody a 

nevýhody. Mohla bych o něm dlouze psát a diskutovat, ale stejně 

bych nedostala jednoznačnou odpověď. Přestože máme všichni 

odlišné názory, život zde nás spojuje. 

 


